
یدو که قرار اســـت امروز راهی تهران شـــود،  سرخپوشـــان در غیاب خوان گار
تمرینات خود را زیر نظر دســـتیاران او برگزار کردند. تمرینی که جدا از کار با 
توپ، تمرینات قدرتی و سرعتی هم در آن گنجانده شده بود. جلسه تمرینی 
روز گذشـــته سرخپوشـــان نســـبت به دو روز قبل کم فشـــارتر بود اما با این حال 
یختند. نکته قابل توجه اینکه باشگاه پرسپولیس  سرخپوشان حسابی عرق ر
یدو به خاطر  دو روز پیش در واکنش به خبر »فرهیختگان« که اعلام کرده بود گار
شرکت در یک دوره کلاس مربیگری پیشرفته در اسپانیا چند روز دیرتر راهی 
یدو برای رسیدگی به برخی از امور شخصی مهم  تهران می شود، مدعی شد گار
کش هم داشته  خود و خانواده اش به اســـپانیا ســـفر کرده و شـــاید سفری به مرا
یدو  باشد. اما روز گذشته سایت باشگاه پرسپولیس عکس هایی از حضور گار
در کنار مربیان مطرح اسپانیایی که در یک دوره کلاس پیشرفته شرکت کرده 
بودند، منتشـــر کرد. به هر جهت برای اهالی فوتبال مشـــخص شـــد دلیل سفر 
یدو به اســـپانیا چه بوده اســـت و به خاطر شـــرکت در دوره اشاره شـــده، او  گار

نتوانست به موقع در تمرینات تیمش حاضر شود. 

 پرسپولیس به دنبال حریف تدارکاتی
یدو و دستیارانش برای سرخپوشان طرح ریزی کرده اند،  طبق برنامه ای که گار
کید  ی تدارکاتی به میدان خواهد رفت. تأ ایـــن تیـــم فردا یا پس فردا در یک باز
ی کنند تا به اندازه کافی  یدو این بوده که با یک تیم لیگ برتری و آماده باز گار
تحت فشـــار قرار بگیرند. تا شـــب گذشته هنوز حریف تدارکاتی پرسپولیس و 
کثر تیم های  گفته نماند در این هفته ا زمان دقیق آن مشـــخص نشـــده بود. نا
ی تدارکاتی در برنامه آنها قرار  لیـــگ برتـــری بـــه مصاف هم رفتند و از این رو باز
که روز پنجشنبه و جمعه باید به میدان بروند. با این شرایط شاید  ندارد؛ چرا

ی کند.  پرسپولیس مجبور شود با یک تیم لیگ یکی باز

 تلاش برای بازگرداندن خانبان
یادی  ی از سوی برخی حامیان پرسپولیس تلاش ز این روزها در فضای مجاز
می شـود تـا مهـرداد خانبـان بـه کادرفنـی پرسـپولیس اضافـه شـود. در ایـن راه 
افشـین پیروانـی هـم یکـی از حامیـان جـدی خانبـان بـوده و پیگیـر بازگشـت او 
یدوسـت و  بـه تیمـش اسـت. البتـه تصمیـم نهایـی در ایـن زمینـه برعهـده گار
که کادر  ؛ چرا کیـد کـرده مهـرداد می توانـد برگـردد امـا فقـط به عنـوان آنالیـزور او تأ
ی نیمکـت  یـم باقـری رو گفتـه نمانـد بـا حضـور کر مربیانـش تکمیـل اسـت. نا
ی نیمکت تیمش را نخواهد داشـت؛  پرسـپولیس، خانبان اجازه نشسـتن رو
کـه ظرفیـت مربیـان ایـن تیـم تکمیـل اسـت، مگـر اینکـه او در نقشـی غیـر  چرا
ی نیمکـت بنشـیند کـه چـون قبـلا برایـش کارت صـادر  از مربـی بخواهـد رو
شـده ایـن امـر هـم ممکـن نخواهـد بـود. در همیـن راسـتا چنانچـه خانبـان 
ی های تیمش  ی سـکوها باز بپذیرد فقط آنالیزور پرسـپولیس باشـد باید از رو

را نظاره گـر باشـد. 

 سفر زودهنگام پرسپولیس به قطر 
ی حســـاس تیمش با السد این بوده که  یدو برای باز یکی از خواســـته های گار
تیمش چند روز زودتر به قطر برود تا بتوانند در شرایط امکاناتی بهتری تمرینات 
کتیکی خود را انجام دهند. در همین راســـتا مدیریت باشـــگاه پرسپولیس  تا
گر اتفاق خاصی رخ ندهد کاروان  تلاش های لازم را در این زمینه انجام داده و ا
پرسپولیس روز پنجشنبه این هفته راهی قطر خواهد شد. امروز و فردا مشخص 
می شود سرخپوشان در چه هتلی مستقر و در چه ورزشگاهی تمرینات خود 
را برگزار خواهند کرد. این احتمال وجود دارد ملی پوشـــان داخلی و خارجی 
ی این تیم ملحق شوند. طبق برنامه قرار است  پرسپولیس نیز در قطر به اردو
پرســـپولیس 4 جلســـه تمرین در دوحه انجام دهد که یکی از آنها در ورزشگاه 
یارویی دو تیم ساعت  جاسم بن حمد )محل مسابقه با السد( خواهد بود. رو

19:30 روز دوشنبه هفته آینده خواهد بود. 

 پرسپولیس منتظر آماده سازی ورزشگاه خیریه عمل
از آنجـــا کـــه ورزشـــگاه خیریه عمل در منطقه غرب تهران واقع شـــده خیلی از 
ی تمرینات تیم در  سرخپوشـــان موافـــق اینند زمین این ورزشـــگاه برای برگـــزار
فصل سرما اجاره شود. این در شرایطی است که زمین چمن این ورزشگاه در 
حال ترمیم اســـت و یکی دو هفته دیگر آماده خواهد شـــد. در این بین زمین 
شـــماره3 ورزشـــگاه آزادی و پژوهشـــگاه نفت هم در برنامه های پرســـپولیس 
ی با الســـد  اســـت. اما در حال حاضر برنامه این تیم این اســـت که بعد از باز
یدو یا یکی  برای اجاره ورزشگاه خیریه عمل اقدام کند؛ هرچند قبل از آن گار

از دستیارانش باید این زمین را تأیید کنند. 

 نگرانی بابت وضعیت اورونوف
یدو به تمرینات پرســـپولیس  کریم باقری که قبلا گفته بود بعد از بازگشـــت گار
با این تیم اســـتارت خواهد زد، قرار شـــد از فردا در ورزشـــگاه شـــهید کاظمی 
یدو رســـما کارش را دوباره با تیم محبوبش آغاز  حاضر و بعد از جلســـه با گار
کند. همچنین هماهنگی های لازم برای همراهی باقری در ســـفر پرســـپولیس 
گر مشـــکل خاصی پیش نیاید، او هم روز پنجشـــنبه با  به قطر انجام شـــده و ا
تیم به دوحه خواهد رفت. احتمالا محمدحســـین کنعانی زادگان تنها غایب 
که او تنها مصدوم تیمش به حساب می آید.  این ســـفر پرســـپولیس باشد؛ چرا
ی با الســـد به طور دقیق بررســـی شود.  البته باید وضعیت اورونوف نیز برای باز
ی ازبکســـتان و ایران باعث شـــده کادر پزشـــکی  یکن در باز حضـــور ایـــن باز
پرسپولیس نگران وضعیتش شوند و این احتمال را بدهند که زمان بهبودی 

ی با السد را از دست بدهد.  کامل او طولانی تر شده و باز

 تعجب سرخپوشان از ادعای گاریدو
سرمربی پرسپولیس در مصاحبه اخیر ویدئویی اش در بخشی از صحبت های 
خود مدعی شد میلاد محمدی به خاطر تسلط به زبان اسپانیایی در برخی 
یکنان ترجمه می کند. موردی که در فضای  مواقع صحبت های او را برای باز
مجازی هم واکنش های جالب توجهی را داشته است. اما جالب است بدانید 
یدو تعجب کرده و مدعی شده اند میلاد  سرخپوشان هم بابت این ادعای گار
هیچ تســـلطی به این زبان ندارد و فقط تعداد معدودی از کلمات را می تواند 
ی تیم برگردد و  یان میلاد منتظرند او به اردو ترجمـــه کنـــد. در ایـــن میان همباز

بابت این مسئله حسابی او را سوژه کنند.

منصور ابراهیم زاده در گفت و گو با خبرنگار ورزشی »فرهیختگان« درباره فلسفه 
بـــازی تیـــم ملی در رقابت های اخیر این تیم به ویژه بازی برابر ازبکســـتان اظهار 
داشت: »فلسفه بازی را باید از کادرفنی تیم ملی و سرمربی آن بپرسید اما اینکه 
چه اســـتراتژی و سیاســـتی برای این بازی ها اعمال شـــده اســـت شاید به نوعی 
وابســـته به قواعدی باشـــد که برای تیم ملی در نظر گرفته می شـــود و در این مورد 
باید از دستیاران و سرمربی تیم ملی سوال شود که آیا به اهدافی که در نظر دارند 

». می رسند یا خیر
وی درباره اینکه به نظر تیم ملی خوب بازی نمی کند و در بازی های اخیر این 
تیم تماشاگران با انتقاد ورزشگاه را ترک کرده اند گفت: »من موافق شعار حیاکن 

رهاکن در ورزشگاه ها علیه تیم ملی نیستم. در هر صورت قلعه نویی نیز سرمربی 
با تجربه ای محسوب می شود و حتما سعی می کند در مسیری که برای تیم ملی 

درنظر گرفته این تیم را موفق کند.«
کارشناس فوتبال ایران درخصوص اینکه چرا ترکیب تیم ملی و به خصوص ترکیب 
خط دفاعی این تیم ثبات ندارد، گفت: »اتفاقا به سوال مهمی اشاره کردید  چون 
در همه جای دنیا و در تیم های ملی دیگر کشورها مقوله ثبات در خط دفاعی 
بیشتر از هر امر دیگری رعایت می شود. در واقع وظیفه هر فرد در ساختار دفاعی 
مشخص است اما سعی می شود در فاز دفاعی یعنی دروازه بان، 3 یا 4 دفاع، به 
همراه هافبک دفاعی از نفرات ثابتی استفاده شود. در تیم ملی هم البته سعی 
می شـــد از زوج شـــجاع و کنعانی زادگان اســـتفاده شـــود و از بعد از جام ملت ها 

نیز همواره محمدی در سمت چپ خط دفاعی تیم ملی قرار گرفته است.«
وی افزود: »این در حالی است که عدم سرعت مناسب در جناحین تیم ملی 
بیشتر از هر چیز دیگری به چشم آمده است. مطمئن باشید در صحنه ای که 

حردانی اخراج شـــد اگر این بازیکن ســـرعت مناســـب را داشت هرگز مجبور به 
زدن تکل به آن شکل که تبعات فوق را برایش به همراه داشته باشد نمی شد.« 

ابراهیـــم زاده کـــه در مقطعـــی کوتـــاه هدایت تیم ملی را نیز عهده دار بوده اســـت 
درباره اینکه به نظر می رسد قلعه نویی ویژگی شجاعت و مشورت پذیری را بعد 
از گذشـــت 20 ســـال )زمان ســـرمربیگری در استقلال( در تیم ملی از دست داده 
است، یادآور شد: »درباره مشورت پذیری با شما موافق نیستم؛ چرا که قلعه نویی 
هنوز همان اخلاق را دارد که هر جایی می رود از بیشترین ظرفیت برای مشورت 
با کارشناسان استفاده می کند. الان هم در تیم ملی ایشان از دستیاران متعددی 
در بخش های مختلف استفاده می کند اما اینکه آیا این مشاوران و دستیاران 
، این مورد را باید از خودشان سوال  در نتیجه و روش بازی تیم ملی مؤثرند یا خیر
کنید و شرح وظایف و موفقیت هر یک در عملکردشان در بخش های مختلف 

را از آنها جویا شوید.«
ســـرمربی ســـابق ذوب آهن درباره محافظه کار شـــدن قلعه نویی و اینکه به نظر 

می رسد شجاعت قبل را ندارد، گفت: »این موضوع شاید به خاطر سن و سال 
یسک پذیری تان را از دست  باشد. در هر صورت وقتی سن بالا می رود شما ر
می دهید و محتاط می شوید اما اینکه آیا در تیم ملی هم این اتفاق افتاده یا 
ی ما به خاطر هراس از نخوردن ضدحمله از  خیر به نظر می رســـد ســـبک باز
حریفان به این شکل درآمده و مراقبت بیشتری صورت می گیرد. در هر صورت 
همان طور که سیســـتم صرف دفاعی کی روش تیم های دیگر را اذیت می کرد 
الان هم سیســـتم دفاعی تیم های دیگر جلوی تیم ملی، دردســـرهایی را برای 

کادرفنی ایجاد کرده است.«
ابراهیم زاده ادامه داد: »قطعا به جام جهانی صعود می کنیم اما برای موفقیت در 
جام جهانی باید اســـتراتژی، ســـبک و روش بازی و سیاست گذاری مان را تغییر 
بدهیم.« وی در مورد اینکه برای جام جهانی آیا باید نیمکت هم تغییر کند، گفت: 
»این دیگر به تصمیم گیران و سیاســـتگذاران مربوط می شـــود که در آن زمان چه 

تصمیمی را بگیرند.«

بازگشـــت به خانه؛ این شـــاید بهترین تیتر درباره بازگشـــت ســـارا قمی به 
ملوان باشد. تیمی که 10 سال در آن بازی کرد و پنج سال در این تیم خانم 
گل شد. خبری که این روزها احتمالا مهم ترین خبر نقل و انتقالات فوتبال 
بانوان هم اســـت. ســـارا قمی که فصل قبل در پیکان پا به توپ شـــده بود 
و بازیکن-مربی این تیم بود، حالا به ملوان بازگشته است. از سوی دیگر 
مســـئولانی در این تیم به غیر از جذب ســـارا قمی، قرارداد دیگر مهره های 
مؤثـــر تیـــم را هم تمدیـــد کرده اند تا یکی از موفق تریـــن تیم های حاضر در 
عرصه نقل و انتقالات باشند. رکورددار خانم گلی لیگ برتر فوتبال ایران، در 
گفت وگو با »فرهیختگان« از بازگشت به خانه و حضورش در ملوان گفت. 

بازگشت شما به ملوان این روزها در صدر اخبار نقل و انتقالات فوتبال بانوان است. 
پنـج سـال پیـش کـه از ملـوان جـدا شـدم  کـه البتـه بیشـتر بـه خاطـر شـرایط 
اقتصـادی بـود، ترجیـح دادم چنـد سـال از ملـوان دور باشـم ولـی هـر سـال کـه 
لیـگ در شـرف شـروع بـود، دوسـت داشـتم دوبـاره برگـردم ولـی شـرایط فراهـم 
نمی شـد. خداراشـکر امسـال وقتی باشـگاه با من تماس گرفت، شـرایط تقریبا 

بـا شـرایط مـن هماهنـگ شـد و بـه خانـه خـودم برگشـتم. 

یکی از نکات حضور در انزلی این اســـت که همه در این شـــهر عاشـــق فوتبالند و 
شما سال ها کاپیتان این تیم بودید.

شاید باور نکنید ولی در همان پنج سالی که در شهرهای دیگر بازی می کردم، 
دائما دلتنگ آن جوّ و اتمسفر انزلی بودم. دلم برای شهری که عاشقشم و همه 
عاشق فوتبالند و فوتبال بانوان را بسیار حمایت می کنند، تنگ شده بود. پنج سال 
دوری برایم خیلی سخت بود. وقتی به انزلی و ملوان برگشتم آنقدر حس خوبی 
داشتم که اصلا قابل تعریف کردن نیست. من دوباره در این جوّ و فضایم؛ جوّی 
که هیچ جایی از ایران این شرایط را ندارد. اینجا همه عاشق فوتبال بانوانند و همه 

فوتبالی اند. من به حس و حالی برگشتم که همیشه عاشقش بودم.

ملوان امســـال را چطور می بینید؟ این تیم ســـال گذشته نایب قهرمان شد و امسال 
هم به نظر تیم خوبی بسته شده است.

بـا توجـه بـه نتایـج خوبـی کـه ملـوان سـال گذشـته گرفـت، امسـال انتظـارات از 
ایـن تیـم خیلـی بالاتـر رفتـه اسـت. تیـم بـا توجـه بـه شـرایط و بودجـه اش، خـوب 
یارگیـری کـرده اسـت. تیـم خیلـی خوبـی اسـت و همـه باهـم تـلاش می کنیم که 
نتایـج خوبـی را رقـم بزنیـم. البتـه فوتبـال اصـلا قابـل پیش بینـی نیسـت ولـی مـا 
این قول را به هم داده ایم که بتوانیم امسـال بهترین نتیجه را کنار هم بگیریم 

و بتوانیـم ملـوان را بـه جایگاهـی برسـانیم کـه اسـتحقاقش را دارد. 

؟ از تمرین ها چه خبر
خدا را شکر تمرین ها خیلی منظم پیش می رود. خوشبختانه مشکلی نداریم و 
همه چیز با توجه به برنامه ریزی هایی که از قبل شـــده اســـت ، انجام می شود. ما 
یک بازی تدارکاتی هم داشـــتیم که کنار هم بازی کردیم و تا شـــروع لیگ ســـعی 

می کنیم به بهترین هماهنگی برسیم.

سارا قمی سال ها خانم گل لیگ بوده است. امسال هم عنوان خانم گلی را تکرار 
می کنید؟

اولین چیزی که برای من اهمیت دارد، این است که تیمم نتیجه بگیرد. سال های 
گذشته هم همین را خواستم. تیم ما حالا متشکل از بچه های جوان و باتجربه 
است، من خیلی دوست دارم که جوانان دیده شوند و اولویتم این است که ملوان 

بتواند بهترین نتیجه را بگیرد.

شما در هر تیمی که باشید، انتظارها از شما بالاست. این مسئله هم باعث خوشحالی 
است و هم کار را برایتان سخت می کند.

دقیقا همین است. من سال های گذشته که خارج از ملوان بازی کردم، تیمم را 
خیلی جوان می بستم. گاهی پستم را عوض می کردم که جوانان در شرایط اید ه آل 

قرار بگیرند و اصلا از این قضیه ناراحت نیستم. هرقدر سن و تجربه بالاتر می رود، 
فشار بیشتر می شود چون مردم انتظار دارند و ما وظیفه داریم که هر چه در فوتبال 
به دست آورده ایم، به جوان ترها انتقال دهیم. بله انتظار زیاد است ولی در کنارش 

حس خوب و خوشحالی هم هست.

شـــما تجربـــه بازیکن-مربـــی بودن داریـــد. این حس چطور اســـت و خودتان حالا 
مربیگری را ترجیح می دهید و یا بازی کردن را؟

یکن-مربی بودن را داشـــتم و این یکی از سخت ترین  من پنج ســـال تجربه باز
تجربه هایی بود که به دست آوردم. من تیم هایی را انتخاب کردم که اصلا در 
ی  اســـتان یا شهرشـــان فوتبال نداشـــتند. چهار سال در کرج و استان البرز باز
و مربیگری کردم که اصلا تیم فوتبالی نداشـــتند. ســـال اولی که من این تیم را 
یکن بومی داشـــتند و بعد از چهار ســـال که تیم را تحویل دادم،  گرفتم، دو باز
یکن بومی لیگ برتری هم تحویل دادم. البته باز هم می گویم خیلی کار  17 باز
ی خودم  ی باز ی هم می کردم. باید هم رو ســـخت و ســـنگینی بود که من باز
ی. در پیکان هم  ی مربیگری و مســـائل فنی و تیـــم دار تمرکـــز داشـــتم و هم رو
همین شرایط را داشتم و کار برای من خیلی سخت بود. ولی الان خوشبختانه 
ی کردن در آرامشم. دیگر فشار و دغدغه  فشار کمتر است و من به لحاظ باز
ی که  گرچه هر دو برایم جذاب و قشـــنگ اســـت و تا روز مربیگری را ندارم، ا

ی خواهم کرد.  بتوانم برای تیمم مؤثر باشم، باز

پرسپولیس به دنبال حریف تدارکاتی مناسب پیش از مصاف در لیگ نخبگان

گاریدو خواهان سفر زودهنگام به قطر

منصور ابراهیم زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: سیستم دفاعی تیم های حریف برای کادر فنی ما دردسرساز شده است

برای موفقیت در جام جهانی باید سبک و روش بازی مان را تغییر بدهیم

سارا قمی در گفت وگو با »فرهیختگان«: حس و حالم از بازگشت به انزلی قابل توصیف نیست

خانم گلی؟ اولویتم نتیجه گرفتن ملوان است
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»خاتون بم« به نخستین تیم فوتبال بانوان ایران بدل 
شد که به جمع ۸ تیم برتر لیگ قهرمانان رسیده است

صعود تاریخی دختران ایرانی
تیـــم فوتبـــال زنان خاتـــون بم در آخرین دیدار خود از مرحله دوم لیگ 
قهرمانان آســـیا عصر دیروز و در مصافی حســـاس برابر کالج اسکالرز 
تایلند به میدان رفت و در پایان موفق به برتری برابر این حریف شـــد 
یخی به مرحله حذفـــی این تورنمنت راه پیدا کند.  تـــا بـــا صعودی تار
ی 2 بر یک مقابـــل نماینده تایلند به مرحله  خاتـــون توانســـت با پیروز
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا صعود کند. این دیدار در نیمه 
ی یک- یک به پایان رســـید. ابتدا نماینده تایلند دروازه  اول با تســـاو
ی را به  خاتون را باز کرد اما در ادامه شهناز جعفری توانست گل تساو
ثمر برساند. در نیمه دوم توپی از خط دروازه ها عبور نکرد تا اینکه در 
ی غفلت مدافعان حریف  وقت های اضافه زهرا قنبری توانســـت رو

ی 2 بر یک به سود خاتون به پایان برسد.  گلزنی کند تا این باز
خاتـــون در مرحلـــه دوم لیـــگ قهرمانان ســـه دیدار انجـــام داد که برابر 
ملبورن ســـیتی با نتیجه 2 بر یک شکســـت خورد. در دومین مســـابقه 
ی یک- یک دســـت پیدا کرد  مقابل کایااف ســـی فیلیپین به تســـاو
و در آخریـــن دیـــدار خـــود هم برابر کالج اســـکالرز تایلنـــد 2 بر یک به 
ی رسید. با این ترتیب این تیم به عنوان تیم دوم گروه خود پس  پیروز
از ملبورن سیتی راهی یک چهارم نهایی شد. برای تعیین دیدارهای 
این مرحله قرعه کشی انجام خواهد شد که خاتون با یکی از سه تیم 
اوراوا رد دایاموندز ژاپن، اینچئون رد انجلز کره جنوبی یا هو چی  مینه 
یتنام در تک دیدار این مرحله طی روزهای دوم یا سوم فروردین 1404  و

به میدان خواهد رفت.

پرسپولیس با اورونوف وارد چالش نشد

وقتی بحث تمدید در میان است
 اوستون اورونوف بدون توجه به هشدارهایی که کادرپزشکی باشگاه 
پرسپولیس برای عدم حضور در بازی ازبکستان با ایران برای جلوگیری 
از تشدید مصدومیتش به وی داده بود در این مسابقه به میدان رفت 
و هم اکنون هم وضعیتش برای همراهی ازبک ها در بازی روز سه شنبه 
با امارات نامشخص است. اما با وجود این مسئله باشگاه پرسپولیس 
روز گذشـــته از طریق پزشـــک خود بر این مســـئله اصرار داشت که در 
قضیـــه پیش آمـــده اورونوف مقصر نیســـت و او را مربیانش برای بازی 
کید کادر پزشکی پرسپولیس  کردن تحت فشار گذاشتند. همچنین تا
.آی اورونوف دیده اند این است که او همچنان  بر اساس آنچه از ام.آر
مصدوم است و شدت آسیب دیدگی اش طوری نبوده که در عرض سه 
چهار روز بهبود یابد. به هر جهت باشگاه پرسپولیس در مورد اورونوف 
سعی دارد با او وارد چالش نشود؛ چرا که در حال حاضر به دنبال تمدید 
یکن است. هیئت مدیره پرسپولیس به رضا درویش  قرارداد با این باز
یـــت داده کـــه تمدید قرارداد با اورونوف در اولویت او باشـــد و به  مأمور
یکـــن در این مقطع زمانی کار  ایـــن خاطـــر وارد چالش شـــدن با این باز
عاقلانه ای نبود. نکته جالب توجه اینکه ایجنت رســـمی اورونوف از 
، امارات و عربستان  پیشنهادهای مالی خیلی خوب تیم هایی از قطر
خبر داده و این مســـئله نمی تواند چندان به ســـود پرســـپولیس باشد. 
باید دید بعد از بازگشت اورونوف از بازی های ملی او حاضر می شود 
یـــت تیمش پای میز مذاکره جهت تمدید قرارداد بنشـــیند یا  بـــا مدیر

ترجیح می دهد در تابستان آزادانه تیم جدید خود را انتخاب کند.
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